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Opening en vaststelling agenda  

De vergadering vindt live plaats in Utrecht. Met uitzondering van één lid die 

digitaal deelneemt, zijn alle leden fysiek aanwezig. Tevens nemen de algemeen 

secretaris en drie stafmedewerkers deel.  

 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom.  

 

Mededelingen 

 

Mogelijk of schijnbaar conflicterende activiteiten en activiteiten van belang voor 

het NCad 

Er worden geen meldingen gedaan. 

 

Vertrek 

Monique Janssens, lid van het comité, deelt mee dat zij het NCad per 1 oktober 

zal verlaten, vanwege het starten met een andere baan met conflicterende 

belangen met het NCad. Het Comité betreurt haar vertrek en wenst haar veel 

succes. 

Binnenkort wordt een vacature voor een nieuw lid met expertise bio-ethiek 

uitgezet door LNV in overleg met NCad. 

 

NCad-OC&W 

De algemeen secretaris en een stafmedewerker hebben een goed gesprek gehad 

met de dossierhouders dierproeven bij het ministerie van OC&W. 

 

NCad-DAD 

Er is constructief overleg over werkafspraken tussen LNV en het NCad.  

 

Aangenomen moties van belang voor NCad 

Een aantal moties is aangenomen waarbij het ministerie van LNV het NCad om 

advies zal vragen of zal aansluiten op een lopend traject van het NCad. Het 

betreft de moties ‘het oplossen van knelpunten op de route van lab naar 

praktijk’ en ‘in kaart brengen welke dierproeven geen tot weinig 

voorspellende waarde hebben’. Ook is een motie aangenomen voor ‘een plan 

van aanpak om de transitie naar proefdiervrije innovaties te versnellen’. 

Deze motie heeft raakvlak met het NCad traject om haar eerdere transitie advies 

te updaten. 
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Verkennend gesprek over de behoefte voor een eventueel online community 

platform 

De uitkomsten van de evaluatie voor een verdere verkenning van een online 

platform vanuit DALAS worden afgewacht. Als er concrete stappen kunnen worden 

gezet komt de staf terug naar het NCad met een voorstel. 

 

Dagvoorzitters Biotechnische dagen 

Roger Adan en Ferry Braunstahl zullen tijdens de biotechnische dagen in 

december vanuit het NCad dagvoorzitter zijn.  

 

Jaarplan 2023 

Het concept-jaarplan wordt eerder dan andere jaren voorgelegd in verband met 

afspraken met LNV. De activiteiten worden doorgenomen en er wordt 

geconstateerd dat niet alle ambities ingevuld zullen kunnen worden. Er zullen in 

een volgende vergadering keuzes gemaakt moeten worden. Daarnaast moet er 

ruimte blijven voor eventuele nieuwe adviesvragen. Verder worden enkele 

tekstuele suggesties gedaan en moet nog een communicatieparagraaf toegevoegd 

worden. In de volgende vergadering wordt in meer detail hierop teruggekomen, 

dan zullen prioriteiten en posterioriteiten worden vastgesteld.  

 

Vervolg advies over prioriteiten 

Het theoretische onderzoek van de eerste fase over dit onderwerp waartoe door 

een externe expert een rapport is opgesteld, kan worden afgerond. Het NCad zal 

dit naar buiten brengen met een samenvatting en appreciatie.  

Daartoe zal een stafmedewerker een voorzet doen. Het NCad heeft de wens om 

na deze theoretische exercitie in fase 1, concreter te worden in een de tweede 

fase. Hierbij wordt transleerbaarheid meegenomen. Ook wordt bekeken of en zo 

ja hoe het NCad het thema ‘integriteit van het dier’ verder zal behandelen naar 

aanleiding van het expertrapport. . 

 

Stand van zaken vervolg transitieadvies 

Al eerder is besloten dat gewerkt wordt met een programma en deelprojecten. Er 

lopen momenteel meerdere deelprojecten. Deelrapporten kunnen afzonderlijk 

worden gepubliceerd. Mogelijk verschijnt dit jaar al een eerste deelrapport. 

 

Vervolg advies over ernstig ongerief 

Er komt op dit thema geen adviesrapport. In plaats daarvan wordt de roadmap die 

is ontwikkeld door de RSPCA vertaald en wordt gekeken of er samen met de 

RSPCA en het IvD-platform een ééndaags symposium georganiseerd kan worden 

op dit thema. Het streven is dat dit een impuls geeft aan lange-termijn focus op 

het voorkomen van ernstig ongerief in het onderzoek met proefdieren binnen 

Nerdeland. 

 
Actielijst 

 

De resultaten van de systematische review over aquariumverrijking worden 

binnenkort verwacht. Samen met de resultaten van de FELASA-werkgroep vissen 

kan daarna de Code of Practice vissen afgerond worden. 

Aan de werkgroepen die werken aan de streefbeelden wordt nog expliciet 

gevraagd het NCad tenminste te noemen in hun communicatie rond het 
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streefbeeld, als eigenaar van het concept ‘streefbeeld’. 

Het NCad komt zelf ook met een appreciatie bij streefbeelden die gepubliceerd 

zijn.  

 

Verslag vorige bijeenkomst 

Met enkele wijzigingen wordt het verslag goedgekeurd.  

 

Rondvraag 

De vergaderdata voor 2023 zijn vastgesteld.  


